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§  43 NTN-2023-00002 

Motion - Idrottsanläggning på Porsmossen (S) 

Inkom den 15 december 2022 av Gunnel Nyman Gräff m.fl. (S) 

Beslut 

Natur- och trafiknämnden föreslår kommunfullmäktige fatta följande beslut: 

Kommunfullmäktige noterar att Porsmossen idag är en viktig plats för det kommunala 

uppdraget med vinterunderhåll samt masshantering. Innan en ny plats skapas för detta, helt 

eller delvis, bör Porsmossens nuvarande funktion behållas. Verksamheten omfattar 15 000 

kvm av områdets totala yta om knappt 40 000 kvm. 

Sammanfattning av ärendet 

Förslag om att återuppta planeringen för en 11-spelarplan på Porsmossen samt utreda om 

det även går att förlägga ytterligare idrottsaktiviteter i området. I motionen yrkas det även 

att nya platser för sortering av schaktmassor, snöupplag samt lagring och flisning av ris 

utreds. Alternativt om sortering av schaktmassor, snöupplag samt lagring och flisning av ris 

kan samordnas i anslutning till fotbollsplaner/idrottsanläggning på Porsmossen 

Motionen har remitterats till fritidsnämnden (FRN) och natur- och trafiknämnden (NTN) 

som svarar utifrån sina ansvarsområden.  

Det har skett en projektering av en ny plan på Porsmossen under 2018–2019 och parallellt 

med det utredde bygg och anläggning tillsammans med strategisk stadsutveckling 

förutsättningarna för snö- och risupplaget. Denna utredning kunde under våren 2019 ge 

besked om att ytan (15 000 kvm) för snöupplaget inte kan vare sig samlokaliseras på 

Porsmossen eller omlokaliseras. 

Natur- och trafiknämnden ser samma behov av en plats för snöhantering som vid 

utredningen 2019. En omlokalisering är mer svårgenomförlig nu än tidigare då kommunen 

förtätas med bebyggelse. Det finns stora utmaningar med en samlokalisering eftersom 

tunga maskiner skulle dela ytan med barn och ungdomar. Ytan har också stort värde året 

runt som upplagsplats för masshantering i samband med större projekt. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2023-03-01 

Bilaga Motion, Inkom den 15 december 2022 av Gunnel Nyman Gräff mfl. (S) 

Yrkanden 

Peter Zethraeus (M), Hans Peters (C), Maria Lidzell (L) samt Jonathan Lindgren (KD) 

yrkade att Natur- och trafiknämnden antar följande beslut. 
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Kommunfullmäktige noterar att Porsmossen idag är en viktig plats för det kommunala 

uppdraget med vinterunderhåll samt masshantering. Innan en ny plats skapas för detta, helt 

eller delvis, bör Porsmossens nuvarande funktion behållas. Verksamheten omfattar 15 000 

kvm av områdets totala yta om knappt 40 000 kvm. 

 

Godwyll Osei-Amoako (S) yrkade bifall till motionen med instämmande av Lina Olsson 

(NL). 

Beslutsgång 

Med avslag på Godwyll Osei-Amoako (S) bifallsyrkande till motionen beslutade nämnden i 

enlighet med majoritetens ändringsyrkande.  

Reservation 

Godwyll Osei-Amoako reserverade sig mot beslutet. 

Protokollsanteckning 

Hans Peters (C), Peter Zethraeus (M), Jonathan Lindgren (KD) samt Maria Lidzell 

(L) lät anteckna gemensamt till protokollet.   

” Det är av stor vikt att vi kan hitta ytor i kommunen för framtida idrottsändamål. Det 

råder idag brist på fotbollsplaner. Det pågår processer som syftar till att få tillstånd planer 

nära Hellasgården och vid Ramsmora men det är inte säkert att det är möjligt av 

miljömässiga skäl.  

Däremot ser vi att Porsmossen skulle kunna inrymma minst en 11-spelarplan. Men först 

måste frågan om alternativ yta för snöupplag, fyllnadsmassor och ris från skogsröjning 

lösas. Det är ett arbete som behöver startas. ” 

 

Joel Lallerstedt lät anteckna följande för Miljöpartiet. 

”Miljöpartiet är positiv till en utveckling av Porsmossen för idrott. Som vi ser det är det 

bättre markanvändning att planera fotbollsplaner här än på Ramsmoras ängsmark med 

höga naturvärden. Vi förutsätter att kommunen tittar på andra platser för upplag respektive 

förvaring av snö, om möjligt även i samverkan med Värmdö. Tidigare fanns planer på 

gemensam återvinningscentral i Kil och kanske kan en lösning vara att titta på lösningar på 

den platsen. Allteftersom den fastighetsnära insamlingen rullas ut i Nacka kan möjligen 

också ytor frigöras på de befintliga återvinningsstationerna, något vi tycker kommunen ska 

beakta. Dessa platser är dels lokala, dels utspridda över hela kommunen.” 

 

Lina Olsson lät anteckna följande för Nackalistan. 

”Nackalistan har i många år varit för fotbollsplan på Porsmossen, vilket även står i 

Nackalistans Mål och Budget. När det gäller behovet av snötipp så hade tjänsteskrivelsen 
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kunnat utreda möjligheterna till samförläggning av verksamheterna på Porsmossen, eller 

föreslå alternativ mark för snötippen.  

- - - - - 
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